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مدیرعامل مجمع خیرین تأمین سلامت فارس قدردانی کرد:

رشد مشارکت خیران
در عرصه درمان

پیشینه تاریخی کهن فعالیت های نیکوکارانه در استان فارس، خیرین بسیاری را 
بر آن داشت تا نگاهی عمیق به مسائل بهداشتی و درمانی استان داشته باشند.

دکتــر رامجــردی مدیرعامــل مجمع خیرین تأمین ســامت فــارس و مدیر 
ســازمان های مردم نهاد دانشگاه با اشــاره به فعالیت 32 دفتر مجمع خیرین در 
نقاط مختلف اســتان فارس گفت: با توجه به نیک اندیشی مردم استان فارس و 
تمایل آنان برای شــرکت در فعالیت های خیرخواهانه و تخصصی بودن نیازهای 
حوزه سامت و بررسی خلأهای بهداشتی و درمانی مناطق مختلف، نیازسنجی 
دقیق، عدم موازی کاری و سوق دادن خیرین برای رفع نیازهای اولویت دار حوزه 
سامت مناطق مختلف در 32 شهرستان استان فارس دفاتری متشکل از رئیس 

شورای خیرین، رئیس شبکه بهداشت و درمان و خیرین تشکیل شده است. 
وی افــزود: شــوراهای خیرین هر شهرســتان، خیرین را جهــت اهدای ملک، 
فعالیت هــای عمرانی، حمایتی و اهدای تجهیزات هدایــت می کنند و با انعقاد 
تفاهم نامه نیت آنان را به صورت رســمی ثبت می کنند و هرساله، آمار عملکرد 
مناسبی را به استان ارائه می دهند. در سال گذشته نیز در شوراهای شهرستان ها 

32 تفاهم نامه به ارزش 566میلیارد ریال توسط خیرین ثبت گردیده است.  
مدیرعامل مجمع خیرین تأمین ســامت فارس با اشــاره به برگزاری انتخابات 
هیئت امنای شهرســتان های اســتان افزود: طی این انتخابــات که به صورت 
الکترونیکی و هم زمان در سراسر استان برگزار شد، به ترتیب آقایان عبدالرحمن 
موسوی انور از سپیدان، اکبرسلیمی از داراب، عبدالرضا زارعی از ارسنجان، عباس 
صحراگرد از لامرد و میثم خداداد از آباده به عنوان منتخبان هیئت امنای مجمع 
خیرین تأمین سامت شهرستان های اســتان فارس انتخاب شدند. شایان ذکر 

است این انتخابات به صورت دوره ای هر چهار سال یک بار برگزار می گردد.

شهردار منطقه 9 شیراز خبر داد:

اعتمادافزایی در بازدیدهای میدانی

به گــزارش روابــط عمومی شــهرداری منطقه 9، حســینی رئیــس کمیته 
محرومیت زدایی و شــهردار با همراهی معاونان و مســئولین و یاوران و رابطین 
شورای اسامی این منطقه ضمن حضور در مسجد شهرک رضوان، با شهروندان 
این شهرک دیدار و به درخواست های آنان رسیدگی و همچنین با حضور در این 
شــهرک نسبت به بررســی موارد مورد نیاز اقدام نمودند. حسینی در این دیدار 
ضمن بررســی مشکات و پیشنهادهای مطرح شده از ســوی اهالی این محله، 
با بیان اینکه تداوم بازدیدهای مدیران شــهری بــا مردم موجب تحقق همدلی 
بین مردم و بدنه مدیریت شــهری می شود، گفت: حضور در محات و در میان 
مردم از مهم ترین برنامه های شــورا و شــهرداری اســت. وی بیان نمود: اعتقاد 
داریم مشــکات را باید از زبان مردم شــنید و با یک برنامه ریزی دقیق می توان 
رضایتمنــدی مردم را در زمینه های مختلف خدماتی و عمرانی حاصل کرد. وی 
در بازدید از مســجد شــهرک رضوان بیان نمود: از آنجایی که مسائل فرهنگی 
و اجتماعی نقش بســیار مهمی در زندگی مطلوب شــهروندان ایفا می کند، لذا 
ســعی بر این داریم که بتوانیم با احداث مکانی فرهنگی در این محله به ایجاد 
محیطی شــاداب جهت جوانان کمک نماییم. رســتم زاده شهردار منطقه 9، با 
اشاره به اینکه بازدید های میدانی اعتمادساز است، بیان نمود که بازدید میدانی 
از محله ها و شــنیدن صحبت ها، دیدگاه ها و انتقادهای شهروندان را در پیشبرد 
اهداف مدیریت شهری که همان »خدمت صادقانه«، »کاهش فاصله امکانات در 
محله ها« و »رسیدن به عدالت عمرانی« است، بسیار راهگشاست و سعی بر این 
داریم که همه مردم از امکانات یکسان بهره  ببرند و تبعیضی در این زمینه وجود 
نداشته باشد. عبدالصالح رستم زاده با تأکید بر اهمیت رفع مشکات و نیازمندی 
محــات گفت: حضــور و بازدیدهای میدانی مهم ترین راهکار برای شناســایی 
نیازهای مردمی و جلب مشارکت آنهاست که در همین راستا دیدارهای مردمی 

در دستور کار قرار دارد.   

تولید ۴۵ تن عسل از کلنی های 
زنبور عسل در شهرستان ارسنجان 

 داور یزدانی- گروه شهرستان ها- ارسنجان

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان ارسنجان از پایان برداشت ۴5 تن عسل از 6هزار 
کلنی زنبور عسل در این شهرستان خبر داد. غامعباس زارعی فر گفت: در مرحله 
اول برداشت عسل در ارسنجان که از اوایل تیرماه تا اواسط مردادماه انجام گرفت، 

بالغ بر 3۰ تن عسل برداشت شد. 
وی مرحله دوم برداشت عسل در این شهرستان را اواخر شهریورماه اعام کرد و 

افزود: در این مرحله نیز ۱5 تن عسل تولید شده است. 
این مقام مسئول با اشاره به آغاز سرشماری کلنی ها از ۱5 مهرماه تا 2۷ مهرماه 
و همچنین کوچ زنبورســتان های شهرســتان به مناطق گرمسیری استان ابراز 
کرد: زنبورداران برای تولید عســل بیشتر، در فصل تابستان به مناطق سردسیر 
مانند پاسارگاد، اقلید، سمیرم و شهرکرد و در فصل زمستان به شهرهای جنوبی 
لار، لامرد و فیروز آباد در اســتان فارس و شهرستان جم در استان بوشهر کوچ 
می کننــد. زارعی فر با بیان اینکه ۱5۰ نفر زنبوردار در ارســنجان به این حرفه 
اشتغال دارند، تصریح کرد: این شهرستان به دلیل برخورداری از شرایط اقلیمی 
مناســب، مراتع غنی پوشــیده از گل ها و گیاهان وحشی و مزارع یونجه و کلزا، 

مستعد پرورش زنبور عسل و تولید عسل طبیعی می باشد.
همچنین مدیر جهاد کشــاورزی ارســنجان از تولید ۱555 تن گوشت مرغ در 
شش ماهه اول سال جاری خبر داد. غامعباس زارعی فر با اشاره به فعال بودن ۱9 
واحد مرغداری در شهرســتان ارسنجان ابراز کرد: از ابتدای سال جاری تاکنون 
مجوز جوجه ریزی برای تعداد ۷۷۷هزار و 532 قطعه جوجه یک روزه صادر شده 

است.

استاندار فارس در جمع شهرداران و رؤسای شوراهای شهر استان، گفت: شوراها 
و شــهرداری های استان با کاهش هزینه های صدور پروانه ساخت، روند اجرای 
طرح نهضت ملی مســکن در استان را تسهیل کنند. به گزارش اداره کل روابط 
عمومی و امور بین الملل اســتانداری فارس، دکتر محمدهادی ایمانیه در جمع 
تعدادی از شهرداران و رؤسای شوراهای اسامی شهرهای استان در شیراز گفت: 
بخش عمده درآمد شــهرداری ها متکی به درآمدهای حاصل از صدور مجوز و 
پروانه ســاخت و ساز اســت و هرچه این کار رونق بیشتری داشته باشد، قطعاً 

درآمد بیشتری هم نصیب شهرداری ها خواهد شد.
وی ادامه داد: شهرداری ها اگر با سخت گیری و مطالبه رقم های سنگین مانع از 
ســاخت و ساز شوند، هیچ درآمدی نخواهند داشت، اما اگر شرایط را به گونه ای 
تسهیل و فراهم کنند که عده بیشتری از مردم ترغیب به ساخت و ساز شوند، 

درآمد شهرداری ها نیز به همان نسبت افزایش خواهد یافت. 
نماینــده عالــی دولت در فارس گفت: در برخی شــهرهای اســتان شــاهد 
هســتیم که طرح نهضت مســکن به سرعت در حال پیشــرفت است، اما در 
 برخی شــهرها هم متقاضیان و شــهروندان همچنان گرفتار شورا و شهرداری 

هستند. 

شبکه های فرسوده 40 درصد آب آشامیدنی را هدر می دهد 
دکتر ایمانیه، با اشاره به هدررفت ۴۰ درصد آب آشامیدنی به دلیل فرسودگی 
لوله ها و شــبکه انتقال آب، افزود: این در حالی است که ما 2۰ درصد با مشکل 

کمبود آب مواجه هســتیم و با حل مشکل فرسودگی شبکه انتقال آب، مشکل 
کمبود آب نیز حل خواهد شد.

وی ادامه داد: شرکت آبفا از شوراها یک تقاضا دارد و آن اینکه با افزایش تعرفه 
آب بها موافقت کنند و درآمدی که از محل این افزایش حاصل می شود نیز تحت 
نظارت شــورا، شهرداری و شرکت آبفا صرف بازسازی شبکه های آب و فاضاب 

همان شهر خواهد شد.
اســتاندار فارس اظهار کرد: یکی از مشکات شهرهای ما مربوط به کمبود آب 
آشــامیدنی است که با گسترش شــهرها این مشکات و کمبودها نیز بیشتر و 

بیشتر می شود و در چنین شرایطی شهرها نمی توانند توسعه یابند.
وی افزود: لذا ضرورت دارد که شوراها و شهرداری ها در جهت توسعه شهرها و 

رفع مشکل آب آشامیدنی شهروندان همکاری و کمک کنند.
اســتاندار فارس، با اشاره به سفر قریب الوقوع رئیس جمهور به این استان گفت: 
انتظار است که مراکز شهرستان ها و شــهرهایی که امکان حضور وزرا در آنجا 
وجود دارد، آمادگی لازم را داشته باشند. وی همچنین از تمام اقشار و گروه های 
مردمی برای حضور در مراســم دیدار مردمی رئیس جمهور که بناست در حرم 

مطهر شاهچراغ)ع( برگزار شود، دعوت کرد.

استاندار فارس در جمع شهرداران فارس: شهرداری ها روند اجرای طرح نهضت ملی مسکن را تسهیل کنند

روند مسکن ملی تسهیل شود 
شهرداری ها اگر با سخت گیری و مطالبه رقم های سنگین مانع از ساخت وساز شوند، هیچ درآمدی نخواهند داشت؛ اما اگر شرایط را به گونه ای تسهیل و فراهم کنند

 که عده بیشتری از مردم ترغیب به ساخت وساز شوند، درآمد شهرداری ها نیز به همان نسبت افزایش خواهد یافت

 سعیدرضا امیرآبادی- گروه خبر

با مجاهدت پلیــس فارس بیش از ۱۱ تن مواد مخدر غیردارویی امحا شــد. 
فرمانده انتظامی فارس با پاسداشــت یاد و خاطره ۱۱6 شــهید استان که در 
راه مبــارزه با مــواد مخدر دعوت حق را لبیک گفتند، اظهار داشــت: یکی از 
مشــکات جامعه امروز بشــری، تجارت مواد مخدر است که طی آن افرادی 
سودجو، سامتی انسان ها را به مخاطره انداخته اند. رهام بخش حبیبی با اشاره 
به رشادت ها و جان فشانی های مأموران انتظامی در مسیر مبارزه با مواد مخدر، 
ادامه داد: از اول انقاب تاکنون در اســتان پهناور فارس، ۱۱6 شهید والامقام 
و ۱2۷ جانباز ســرافراز در مســیر مبارزه با مواد مخدر تقدیم شده و این در 
حالی اســت که از ابتدای سال جاری تاکنون بیش از 22 تن انواع مواد مخدر 
کشــف و 29۰ قاچاقچی دستگیر شــده اند. وی با اشاره به برخی از مهم ترین 
دســتاوردهای پلیس فارس در حوزه مبارزه با افیون گفت: دســتگیری ۱۰۰ 
نفر توزیع کننده عمده مواد مخدر، دســتگیری 3هــزار و 2۷۰ خرده فروش و 
جمع آوری تعداد 5هزار و 52۰ معتاد متجاهر و تحویل آنان به مراکز ماده ۱6 

و تبصره 2 ماده ۱6 قانون مبارزه با مواد مخدر در سال جاری، از دیگر اقدامات 
پلیس مبارزه با مواد مخدر اســتان فارس است. او با اظهار امیدواری مبنی بر 
اینکه روزی فرا برســد که در جامعه هیچ گونــه اثری از اعتیاد و مواد مخدر و 

آســیب های ناشی از آن نباشد، بیان داشــت: خانواده معزز شهدا، جانبازان و 
ایثارگران و همه ارکانی که در حوزه مبارزه با مواد مخدر مشــارکت داشته اند، 

بزرگ ترین خدمت را به جامعه ارائه کرده اند.

 سعیدرضا امیرآبادی- گروه خبر
رئیس کمیســیون فرهنگی شورای اسامی شهر شیراز خواستار تقویت مبانی نشاط 
اجتماعی در جامعه شد. محمدرضا هاجری ظهر یکشنبه ۱6 مهرماه در نطق پیش از 
دســتورش در صحن علنی شورای اسامی شهر شیراز با تبریک به مناسبت پیروزی 
علیه جریان استکبار در سرزمین های اشــغالی اظهار داشت: امروز کسی روی اسب 
بازنده قمار و شرط بندی نمی کند. عادی سازی با رژیم اشغالگر در حال احتضار، باخت 
حقیقی اســت. او خواستار نشاط افزایی در جامعه شــد و اظهار داشت: کارشناسان 
دلســوز و متعهد با ارائه طرح های شــاد و بانشاط برای تمامی مقاطع سنی، صادقانه 
به  نیازهای پاک مردم پاســخ عملی دهند. مدیریت شــهری با تمــام توان آمادگی 
دارد در ایجاد نشــاط و شادی  هنرمندانه در تمامی شــهر و محات حضور یافته و 
از برنامه ها حمایت کنند. وی افزود: شــهرداری مناطق یازده گانه بنا به  درخواســت 
کمیسیون فرهنگی شــورا و موافقت و اباغ شهردار شیراز، می توانند حداقل در 55 
 محله، جشن های شاد و نشاط آفرین هفته وحدت برگزار شود تا فتح بابی باشد برای 
دیگر جشــن های محلی جذاب و بانشاط. درب های شورا و  شهرداری به روی تمامی 
عزیزانی که طرح های شــاد و بانشــاط با شاخص عقانیت و مشروعیت دارند، باز باز 
 اســت؛ کافی است امتحان کنند. واگذاری جشن ها همچون عزاداری ها به خود مردم 

و فعالان محات می  تواند فضای شــهر مقدس شیراز را تلطیف، دلربا، شاد و بانشاط 
نماید.  او با اشــاره به افتتاح پروژه های در سفر ریاست جمهوری گفت:پس از تکمیل 
آزادراه شیراز- اصفهان، آزادراه شیراز- بوشهر به طول 2۱۰ کیلومتر احداث می شود و 

مسیر آزادراهی از تهران، قم، اصفهان، شیراز، بوشهر و خلیج فارس به صورت مستقیم 
تکمیل می شــود.  عضو شورای اسامی شهر شــیراز در بخش دیگری از سخنانش با 
تبریک هفته نیروی انتظامی گفت: امســال نیروی انتظامی 5۰ شهید را تقدیم نظام 
مقدس جمهوری اسامی نموده که  نشان از شجاعت و ایثارگری عزیزان دارد. کشف 
۱8هزار میلیارد ریال انواع کالای قاچاق، افزایش 2۴ درصدی  کشــف انواع سرقت ها، 
کشــف 2۰3 تن مواد مخدر در نیمه اول امسال، کشف ۷6 درصدی در پرونده های 
آدم  ربایی، کشــف 9۰ درصدی قتل ها و ایجاد امنیت در سراسر کشور که در گزارش 
ســردار سعید منتظرالمهدی  سخنگوی فراجا آمده، نشــان از توانمندی و کارآمدی 
عزیزان در میدان دارد.  هاجری در ادامه بیان داشــت: با توجه به برنامه اعزام نیروی 
کار ماهر بــه بازار های خارجی که در دولت ســیزدهم به صورت هدفمند و با هدف 
در آمدزایی و گســترش اقتصاد کشــور به منظور کاهش بیکاری و ایجاد فرصت های 
شــغلی، بخشــی در مراکز تولید داخلی  جذب و بقیه با رایزنی به کشــورهای حوزه 
خلیج فارس اعزام که در گذشــته ســابقه داشته است. اعزام نیروی کار و  کشت های 
فراسرزمینی یک فرصت اســت که از آن به منظور حفظ نیروهای انسانی جمهوری 
اســامی به صورت منطقی ، عقانی و عادلانه می توان بهره برد تا مشکات مادی و 

معیشتی مردم به حداقل برسد. 

 سیده رقیه یحیوی- گروه خبر
مدیرعامل شــرکت شــهرک های صنعتی فارس گفت: هم زمان با دور دوم ســفر 
رئیس جمهور به استان فارس، واگذاری زمین در شهرک صنعتی دارویی بیضا آغاز 
می شود. سیدمصطفی هاشمی با بیان اینکه واگذاری زمین برای سرمایه گذاران در 
حوزه صنایع پزشــکی دارویی و تجهیزات پزشکی در این شهرک صنعتی در این 
هفته آغاز می شود، گفت: متقاضیان می توانند با دریافت جواز تأسیس از اداره کل 
صنعت، معدن و تجارت استان، نسبت به انجام فرایند واگذاری زمین در این شرکت 
اقــدام کنند. وی با بیان اینکه راه اندازی شــهرک صنعتی دارویی یکی از مصوبات 
دور اول سفر ریاســت محترم جمهوری به استان است، گفت: در دو سال گذشته 
و با اختصاص ۱۱۰۰میلیارد ریال اعتبار، روند اجرای طرح های زیرســاختی شتاب 
گرفت و هم اکنون این شــهرک صنعتی آماده واگذاری زمین به متقاضیان شــده 
است. مدیرعامل شرکت شــهرک های صنعتی فارس افزود: طرح های زیرساختی 
نظیر زیرسازی، خیابان کشی و شبکه داخلی فاضاب در فاز نخست شهرک صنعتی 
انجام شــده و طرح های تکمیلی نظیر توسعه زیرسازی و اجرای شبکه اختصاصی 

انتقال برق نیز با پیشرفت فیزیکی مناسب در حال انجام است.
هاشــمی با اشاره به پیشــرفت ۷5درصدی عملیات اجرایی طرح خط انتقال برق 
شهرک صنعتی دارویی بیضا گفت: این خط دومداره با اعتبار ۱۷۰میلیارد ریال با 
ظرفیت حدود ۱2 مگاوات برق به طول ۱۱ کیلومتر از پســت برق بیضا تا شهرک 
صنعتی در مرحله اجرا قرار دارد که با بهره برداری از آن برق این شــهرک صنعتی 
تأمین می شــود. مدیرعامل شرکت شــهرک های صنعتی فارس با بیان اینکه در 
زمینــه تأمین آب نیز ۱۰ لیتر بر ثانیه انشــعاب آب با اعتبــار 2۰۰میلیارد ریال 

خریداری شده است، گفت: عملیات اجرایی خط انتقال آب به طول 2۰ کیلومتر و 
با پیش بینی اعتبار 5۰۰میلیارد ریال نیز در مرحله مناقصه است. هاشمی با تأکید 
بر اینکه امســال و برای توســعه و تکمیل زیرساخت ها در شهرک صنعتی دارویی 
بیضا افزون بر 8۰۰میلیارد ریال اعتبار پیش بینی شــده اســت، گفت: این شهرک 
صنعتی بستر مناسبی را برای توسعه صنعتی و ایجاد اشتغال پایدار در شهرستان 
بیضا فراهم خواهد کرد. هاشــمی با اشاره به اینکه شــهرک دارویی در زمینی به 
مساحت ۱8۰ هکتار ایجاد شده است، افزود: در این شهرک صنعتی بیش از 5۰۰ 
واحد تولیدی و صنعتی مســتقر خواهند شد و پیش بینی می شود در این واحدها 
برای افزون بر 5هزار نفر اشــتغال پایدار ایجاد شود. وی نزدیکی به مرکز استان و 
هم جواری با آزادراه شیراز- اصفهان را از دیگر مزیت های شهرک دارویی اعام کرد 
وگفت: این شهرک صنعتی به یکی از قطب های صنعتی استان تبدیل خواهد شد.

فرمانده انتظامی فارس خبر داد:

شبیخون پلیس بر محموله های افیون
سردار حبیبی: 11 تن مواد مخدر غیردارویی امحا شد

رئیس کمیسیون فرهنگی شورای شهر شیراز خبر داد:

آمادگی مدیریت شهری برای نشاط افزایی

راه اندازی شهرک صنعتی دارویی بیضا، دستاوردی از دولت سیزدهم در استان فارس است

دعوت شهرک دارویی از سرمایه گذاران 
آغاز فرایند واگذاری زمین به متقاضیان در شهرک دارویی بیضا 

مدیرکل اداره راهداری و حمل ونقل جاده ای فارس خبر داد:

جهاد راهداران
در عرصه حمل ونقل

راستیار: بیش از 17میلیون و 307هزار تن کالا 
از مبادی استان فارس جابه جا شد

مدیــرکل راهــداری و حمــل و نقل 
جاده ای اســتان فــارس از جابه جایی 
بیش از ۱۷میلیــون تن کالا در نیمه 
نخست ســال جاری از مبادی استان 

فارس خبر داد.
به گزارش پایــگاه خبری وزارت راه و 

شهرسازی، علیرضا راستیار مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان فارس از جابه جایی 
بیش از ۱۷میلیون تن کالا در 6ماهه سال جاری از مبادی استان فارس خبر داد و افزود: تعداد 
بارنامه های صادره در 6ماهه سال جاری نسبت به مدت مشابه در سال گذشته ۱۱ درصد رشد 
داشــته است. علیرضا راســتیار افزود: طی این بازه زمانی ۱میلیون و 3۱3هزار بارنامه توسط 
شــرکت های حمل و نقل فعال در استان فارس صادر شده است. در ادامه مدیرکل راهداری 
و حمــل و نقل جاده ای فارس گفت: میزان افزایش جابه جایی کالا طی 6ماهه ســال جاری 
نسبت به مدت مشابه سال گذشته ۱3 درصد رشد داشته است. راستیار در ادامه با قدردانی 
از تاش های شــبانه روزی رانندگان سخت کوش و فعالان حوزه حمل و نقل اظهار کرد: 356 
شرکت حمل و نقل کالا در استان فارس مشغول به فعالیت هستند. به گفته وی، هم استانی ها، 
رانندگان و صاحبان کالا می توانند هرگونه مشکل و شکایات خود را از طریق سامانه ۱۴۱ به 
منظور رسیدگی به این اداره کل اطاع دهند. مدیرکل در پایان با بیان این مطلب که در حال 
حاضر بارنامه فقط به صورت الکترونیکی صادر می شــود، گفت: رانندگان توجه داشته باشند 
قبل از اقدام به بارگیری و حین ســفر قوانین و مقررات مربوط به این حوزه را با دقت رعایت 

کنند تا مشکلی متوجه آنان نشود.
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